

RFSA # NRCan-5000073014

## RFSA - NRCan-5000073014 - Q&A #1

Q1. When do you expect to have the location and lengths of the areas to be cleared for the project?

A1. The current process is not a contract, but a Request for Supply Arrangement (RSA). The purpose is to result in a list of pre-qualified suppliers with pre-approved terms and conditions in order to compete in accordance with the processes set out in the arrangement for projects as they arise over the course of the arrangement period. This RSA is created for boundary clearing work east of the province of Ontario.

## DAMA – NRCan-5000073014 – Q&R #1

Q1. Quand prévoyez-vous connaître l'emplacement et les longueurs des zones à déblayer pour le projet?

R1. Le processus actuel n'est pas un contrat, mais une demande d'arrangement en matière d'approvisionnement (DAMA). L'objectif est de créer une liste de fournisseurs présélectionnés, dont les conditions ont été approuvées au préalable, afin qu'ils puissent soumissionner conformément aux procédures définies dans l'arrangement pour les projets qui se présentent au cours de la période de l'arrangement. Cette DAMA est créé pour les travaux de défrichement à l'est de la province de l'Ontario.